
v Referat af bestyrelsesmøde i GF Fresiahaven afholdt den 8. januar
2019 hos Finn i nr. 18.

Tilstede: Hanne, Bjarne, Gitte og Finn.

Vi skal på et tidspunkt til at sortere vores affald mere, end vi gør nu, og dvs. at vi skal
have nye affaldscontainere.
Det vides endnu ikke, hvor mange container, vi skal have, og hvad det kommer til at
koste.
Det bliver dog først til næste år, at der skal sorteres mere i affaldet.

Gitte fremlagde regnskab tor 2018 og budget for 2019, og efter lidt småting blev det
vedtaget. Regnskabet skal så over til revisoren til godkendelse.

Herefter meddelte Gitte, at hun stopper som kasserer, da hun har meget travlt på

arbejdet. H u n fortsætter som al mindel ig bestyrelsesmed lem.

Hanne overtager så kassererposten, og da hun har været detfør, så skulle det ske
meget let. Skiftet sker efter generalforsamlingen i februar.

Vi overvejer at få nye kodeord til vores hjemmeside, for at beskytte vores
oplysninger bedre. Vi taler med Kurt i nr. 16 om det.
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